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با حضور معاون رئیس جمهور و استاندار 
هرمزگان انجام شد ؛

آغاز عملیات احداث مخزن ۵ هزار 
مترمکعبی بندرخمیر

در مراسمی با حضور مهدی اسلام پناه معاون 
رئیس جمهور و رئیس سازمان ملی استاندارد 
 ، هرمزگان  استاندار  دوستی  مهدی   ، ایران 
میرهاشم خواستار فرماندار خمیر و جمعی از 
مردم و مسئولان ، عملیات اجرایی مخزن ۵ هزار 

متر مکعبی شهر خمیر آغاز شد.
استاندار هرمزگان در این مراسم با بیان اینکه 
جمهوری  ریاست  سفر  در  ها  پروژه  بزرگترین 
افتتاح و مورد بهره برداری قرار می گیرد ، افزود : 
اصلی ترین مسئله ما در هرمزگان ، آب است و 
با هدف تامین نیاز آبی مردم، پروژه های بزرگی 
در  انتقال  خطوط  و  مخزن  احداث  قالب  در 

دستور کار است.
در  تسریع  هدف  با   : افزود  دوستی  مهدی 
اجرای پروژه ها، انتخاب پیمانکاران در دستور کار 
است که با تخصیص اعتبار، پروژه ها تکمیل و 

مورد بهره برداری قرار می گیرد.
عبدالحمید حمزه پور مدیرعامل شرکت آب و 
فاضلاب هرمزگان در این مراسم با بیان اینکه 
تاثیرگذاری در  پروژه های  امسال  هفته دولت 
استان هرمزگان کلید خورد ، تصریح کرد : این 
اتفاقات امیدوار کننده با حمایت های ویژه رئیس 
 uجمهور و پشتیبانی مقام عالی وزارت نیرو و
استاندار هرمزگان در حال رقم خوردن است که 

باعث تحول در آبرسانی خواهد شد.
حمزه پور آغاز عملیات اجرایی احداث مخزن ۵ 
هزار متر مکعبی بندرخمیر را از مطالبات دیرینه 
مردم دانست که خوشبختانه دولت سیزدهم این 
مطالبه را عملیاتی کرد تا شاهد اتفاق امیدوار 
کننده تری در تامین نیاز آبی مردم شهر خمیر 
باشیم. به گفته مدیرعامل آبفا ، با احداث این 
مخزن ، بیش از ۲۵ هزار نفر در یک شهر و دو 

روستا از آن بهره مند می شوند.
حمزه پور در ادامه به اجرای خط انتقال آب 
از آب شیرین کن خلیج فارس به کهورستان و 
رویدر ، مجتمع کیشی و دشت جیحون اشاره 
بالایی  اهمیت  از  نیز  پروژه  این   : کرد و گفت 
اجرای خط  دوم  فاز  کلنگ  که  است  برخوردار 
انتقال و احداث مخزن یکهزار متر مکعبی درگور 

نیز در آینده به زمین زده می شود.
با  نیز  خمیر  فرماندار  خواستار  میرهاشم 
و  هرمزگان  استاندار  های  حمایت  از  قدردانی 
تلاش های ابفا در اجرای پروژه های آبرسانی ابراز 
امیدواری کرد : با تکمیل این پروژه ، شاهد شرایط 

پایدارتری در بندرخمیر باشیم.

کتاب مجموعه شعر »موسیقی چشمان 
تو« در کردکوی رونمایی شد

گرگان-فیروزه سادات یعقوبی-در مراسمی از 
تو«  چشمان  »موسیقی  شعر  مجموعه  کتاب 
کردکوی  شهرستان  در  صابری  صفیه  سروده 
رونمایی شد.از کتاب مجموعه شعر »موسیقی 
سالن  در  صابری  صفیه  قلم  به  تو«  چشمان 
کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان و به 
همت و همکاری اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی با 
مشارکت انجمن شعر و ادب حافظ رونمایی شد 
.غلامرضا حقیقی، رئیس اداره فرهنگ و ارشاد 
اسلامی کردکوی ضمن قدردانی از مولف کتاب 
و تاکید بر ضرورت توجه به این حوزه، گفت: 
باید جامعه  در مسیر رسیدن به اهداف عالی 
به خرد جمعی دست پیداکند تا فصل جدیدی 
رارقم بزند.وی افزود: درب اداره فرهنگ و ارشاد 
اسلامی به روی همه اهالی فرهنگ و هنر باز 
است و از راهنمایی ها ،انتقادات و پیشنهادات 
آنها استقبال می کنیم .در ادامه مراسم صفیه 
صابری مولف کتاب نیز توضیحاتی در خصوص 
اشعارش ارائه کرد و بخشی از سروده هایش را 
قرائت کرد.گفتنی است، این دفتر شعر شامل 
که  است  نو  و  کلاسیک  قالب های  در  آثاری 
غزل، ۴   ۹ تو،  چشمان  موسیقی  بر  مشتمل 
قطعه، ۴ چهارپاره، ۱ مثنوی و ۵ رباعی در بخش 
کلاسیک و ۶۸ سپید و سه نثر ادبی از آثار این 
شاعر را در خود جای داده است. مچنین این دفتر 
در ۱۶۲ صفحه و شمارگان ۳۰۰ نسخه توسط نشر 
نوروزی منتشر شده است.یاداوری می شود، در 
این مراسم فرماندار،شهردار و جمعی از شاعران 

و نوسیندگان نیز حضور داشتند.

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
خوزستان گفت:

برنامه های ویژه هنرمندان 
خوزستانی در مرزهای چذابه و 

شلمچه و ورودی های استان

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان 
گفت: هنرمندان خوزستانی در مرزهای چذابه، 
شلمچه و ورودی های خوزستان مستقر شده و 

برنامه های متنوع برگزار می کنند.
مجید منادی مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
خوزستان در حاشیه نمایشگاه هفته دولت در 
جمع خبرنگاران، به برنامه های متنوع فرهنگی 
و  اشاره  چذابه  مرز  در  هنر  و  فرهنگ  مکب 
اظهار داشت: اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
برنامه های متنوع  اربعین  ایام  برای  خوزستان 
فرهنگی تدوین کرده و علاوه بر اینکه در مرز 
چذابه در محل موکب فرهنگ و هنر خدماتی 
به زائران ارایه می دهد در ورودی های مرزهای 
استان نیز برنامه های ویژه ای تدارک دیده است.

وی گفت: در مرز شلمچه تقسیم کار صورت 
گرفته و هنرمندان خوزستانی با همکاری حوزه 
هنری خوزستان در مرز شلمچه مستقر شده اند 

و روزانه چندین اجرا برای زائران اربعین دارند .
برنامه  به لطف خداوند  منادی تصریح کرد: 
بااستقبال  های متنوع فرهنگی در مرز چذابه 
خوبی از سوی زائران اربعین حسینی مواجه بوده 
است.  مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان 
در بخش دیگری از سخنان خود گفت: در آیین 
معارفه تلاش شد که سرفصل های متنوعی از 
برنامه ها ارائه شود اما فرصت کافی نبود لذا با 
قاطعیت می گویم که حمایت از اصحاب رسانه 
اربعین  ایام  از  و پس  دارد  قرار  ما  اولویت  در 
حسینی نشستی با اصحاب رسانه برگزار و به 

تشریک مساعی خواهیم پرداخت .

 

حادثه تلخ دیگری در معدن طزره 
با 6 کشته

علت  به  گاز  انفجار  پی  :در  شاهرودرضائیان 
طزره  معدن  های  تونل  از  یکی  در  گاز  تجمع 
دامغان شاهد تکرار تلخ حادثه ای دیگر در این 
معدن بودیم منجر به کشته شدن ۶ کارگر گردید. 
تا کنون خبر دقیقی از آنچه که اتفاق افتاده است 
منتشر نشده است و تنهاجرقه ناشی از فعالیت 
دستگاه پیکور و انفجار گاز انباشته شده متان علت 
حادثه ذکر شده است و به علت عمق حادثه نیز 
دسترسی به مدیر روابط عمومی شرکت زغالسنگ 
البز شرقی میسر نشده است.  دقایقی پس از  
این حادثه دردناک فرماندار دامغان بلافاصله در 
محل حاضر شد و پس از آن استاندار سمنان نیز 
به محض اطلاع به محل آمده و فرماندهی میدانی 
عملیات جستجو و نجات را بر عهده گرفتند. و 
پس از آن وزیر کار و رفاه اجتماعی و وزیر کشور 
خود را به محل حادثه رسانیده تا ابعاد این حادثه 
دردناک مشخص شود. اسامی جانباختگان این 
این شرح اعلام گردیده است. بهروز  به  حادثه 
حمید  غزائیان-  حسین  کمال-  قربانعلی  افروز- 

ایزدی- ابوالفضل غنایی و محمد نعیمی صفت 
پس از این حادثه دستور توقف فعالیت معدن 
استان  دادگستری  کل  رئیس  و  صادر  طزره 
سمنان دستورات قانونی و لازم را برای پیگیری 
این حادثه صادر نمود. این چندمین حادثه در 
این معدن می باشد که این سوال را به وجود  
می آورد: چرا تدابیر لازم ایمنی در این معدن 
هنوز کافی نبوده ودر برهه های مختلف کارگرانی 
که به امید بازگشت منزل خود را ترک می کنند 
در میان تاریکی و در عمق زمین اینگونه جان می 
دهند و تعدادی خانواده بی سرپرست و سیاه 
پوش می شوند. حادثه آن هم در شغل اجتناب 
ناپذیر است اما قطعاً باید توضیح داده شود که 
چرا گاز و جرقه در این معادن هم دیگر را در 
آغوش می کشند؟ در حالیکه نظارت دائمی باید 

مانع از این اتفاق گردد.

محمدجعفر عظمایی اظهار کرد: این تعداد با حجم 
سرمایه گذاری ۶۸۰ هزار میلیارد ریال در حال اجرا 
بوده و پیش بینی می شود با بهره برداری از آن ها 

برای ۴۲ هزار نفر اشتغال ایجاد شود.
وی با بیان اینکه تلاش می شود با رفع موانع تولید 
و سرمایه گذاری، ۵۰۰ فقره از این طرح ها تا پایان 
سال به مرحله بهره برداری برسد، اظهار کرد: این 
استان همچنین در صدور جواز تاسیس ایجادی به 
منظور شروع سرمایه گذاری با صدور یک هزار فقره 
جواز به ارزش ۵۵۰ هزار میلیارد ریال و پیش بینی 
اشتغال ۲۵ هزار نفر رتبه نخست کشور را کسب 

کرده است.
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی 
گفت: اغلب این جوازها خارج از مرکز استان و با 
رویکرد توسعه متوازن در سایر شهرستان ها صادر 
شده است تا از تمرکز واحدهای صنعتی در اطراف 

تبریز کاسته شود.
عظمایی، با بیان اینکه این استان با برگزاری ۵۰ 
جلسه ستاد تسهیل موفق به رتبه اول از نظر تعداد 
نتیجه شد،  تا حصول  پیگیری  برگزاری جلسات و 
با محوریت خانه صنعت  این جلسات  ادامه داد: 
تا  زمان طرح موضوع  از  و  برگزار می شود  استان 

حصول نتیجه از پیگیری لازم انجام می شود.
وی یادآور شد: اکنون ۶۰ درصد مصوبات این ستاد 
به صورت کامل اجرا شده و بقیه نیز یا در حال اجرا 
بوده و برخی نیز به علت عدم مراجعه واحد تولیدی 

به مرحله اجرا نرسیده است.
موانع سرمایه گذاری ۲۰ هزار میلیارد ریال پروژه 

های مصوب سفر رییس جمهور به استان، پایش و 
رفع می شود

عظمایی، با اشاره به دور اول و دوم سفر رییس 
جمهور به آذربایجان شرقی و امضای تفاهم نامه های 
سرمایه گذاری با بخش خصوصی، ادامه داد: برای 
عملیاتی شدن مصوبات سفر و طرح های سرمایه 
گذاری گام های موثری برداشته شده و عمده واحدها 
موفق به اخذ ثبت سفارش برای واردات تجهیزات و 

مواد اولیه شده اند. 
وی یادآور شد: از جمله این پروژه ها، تولید شیشه 
بهره  و  افتتاح  آماده  ماه  مهر  در  که  است  خودرو 
برداری بوده و تعدادی از طرح های گروه سرمایه 
گذاری شیرین عسل تا سه ماه آینده آماده افتتاح و 

بهره برداری است.
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی 
با اشاره به امضای بیش از ۲۰ تفاهم نامه سرمایه 
گذاری به ارزش ۲۰ هزار میلیارد ریال، گفت: روند 
اجرای این پروژه ها به صورت مداوم پایش و موانع و 

مشکلات پیش روی آن ها رفع می شود.
عظمایی، با بیان اینکه مشکلی در اجرای این پروژه 
ها وجود ندارد، افزود: ۲ پروژه با مشکل تامین آب 
و زمین مواجه بود که مشکلات آن ها نیز پیگیری و 

اقدام لازم برای رفع آن ها انجام شد.
۱۹۰ طرح صنعتی به مناسبت هفته دولت در 

آذربایجان شرقی آماده بهره برداری است
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی 
گفت: به مناسبت گرامیداشت هفته دولت از ۱۹۰ 
طرح صنعتی و سرمایه گذاری آماده افتتاح و بهره 

برداری است.
عظمایی ادامه داد: از این تعداد ۱۰۰ طرح ایجادی 

و ۹۰ طرح توسعه ای بوده و این طرح ها از ۲۲ بهمن 
سال گذشته تا هفته دولت امسال اجرا شده و برای 
اجرای آن ها ۸۰ هزار میلیارد ریال هزینه شده است.

وی با بیان اینکه با بهره برداری از این طرح ها برای 
هشت هزار نفر اشتغال ایجاد می شود، اظهار کرد: 
اجرای این طرح ها در راستای تکمیل زنجیره ارزش 
افزوده در بخش صنعت، معدن و تجارت استان، 
تامین خوراک خط تولید واحدهای تولیدی و تکمیل 

فرایند صادرات آذربایجان شرقی است.
رشد ۱۵ درصدی صدور پروانه بهره برداری از 

معادن آذربایجان شرقی
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی 
با بیان اینکه این استان بهشت تنوع مواد معدنی در 
کشور محسوب می شود، گفت: اکنون ۵۲ نوع ماده 
معدنی در استان شناسایی و ثبت شده و به همین 
منظور به عنوان استان مزیت دار در حوزه معدن 

کشور معرفی شده است.
عظمایی افزود: برای توسعه فعالیت های اکتشافی 
فقره  امسال ۱۵  استان،  معادن  از  برداری  بهره  و 
پروانه بهره برداری با سرمایه گذاری بیش از ۴۵۰ 
میلیارد ریال صادر شده که این تعداد نسبت به پنج 
ماه اول سال گذشته از رشد ۱۵ درصدی برخوردار 

شده است.
وی یادآور شد: در این بازه زمانی حدود ۴۴ فقره 
پروانه اکتشاف در سطح ۳۵۱ کیلومترمربع مساحت 
صادر شده که این تعداد نیز نسبت به مدت مشابه 

سال گذشته سه برابر افزایش یافته است.
عظمایی، ادامه داد: در پنج ماه امسال ۱۶ فقره 
گواهی کشف در سطح ۵۸ کیلومترمربع در استان 
صادر شده و این تعداد نیز نسبت به مدت مشابه 

سال گذشته افزایش یافته است.

شرکت مس آذربایجان در مجمع شرکت ملی مس 
مصوب شد

 مدیرکل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی 
با اشاره به تشکیل شرکت مس آذربایجان، گفت: 
برخی افراد از واژه استقلال مس آذربایجان استفاده 

می کنند که این اصطلاح درست نیست.
اول رییس  اینکه در سفر  بر  تاکید  با  عظمایی، 
جمهور، تشکیل این شرکت استارت خورد و با پیگیری 
مقامات ارشد استانی محقق شد، افزود: شرکت مس 
آذربایجان به واسطه قانون تجارت تاسیس و هیات 
مدیره آن مشخص شده و به ثبت رسیده و تشکیل 
این شرکت در مجمع شرکت ملی مس نیز مصوب 

شده است.
وی اظهار کرد: برای انتقال و تعریف اموال منقول 
نیاز  اقدامات حقوقی  نیز  این شرکت  و غیرمنقول 
است که مقامات عالی استان و مسوولان شرکت 

ملی مس به جد پیگیر این موضوع هستند.
امسال بیش از ۴۶۰ میلیون دلار مواد صنعتی و 

معدنی از آذربایجان شرقی صادر شده است
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی 
با بیان اینکه در پنج ماه امسال میزان صادرات در 
سطح کشور حدود پنج درصد کاهش یافته است، 
گفت: کاهش آمار صادراتی کشور به علت کاهش 

قیمت مواد پتروشیمی و فرآورده های نفتی است.
عظمایی، با اشاره به اینکه کاهش قیمت این مواد 
بر سبد صادراتی این استان نیز تاثیر گذاشته است، 
کشور،  صادرات  حجم  کاهش  رغم  به  داد:  ادامه 
اول سال  ماه  در چهار  استان  این  میزان صادرات 
با رشد ۲.۳ درصدی از نظر ارزش نسبت به مدت 

مشابه سال گذشته به ۴۶۰ میلیون دلار رسید.
وی یادآور شد: میزان صادرات از نظر وزنی نیز 

حدود ۱۸ درصد افزایش داشته و با توجه به بهبود 
قیمت کالاهای صادراتی استان، پیش بینی می شود، 
روند افزایش صادرات استان در ماه های آینده رشد 

بیشتری داشته باشد.
میزان صادرات فرش دستبافت استان به حدود یک 

نهم سال های قبل رسیده است
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی 
با اشاره به روند کاهش آمار صادرات فرش استان، 
گفت: در سال های ۸۷ - ۸۸ میزان صادرات فرش 
که  بود  دلار  میلیون   ۵۰۰ حدود  استان  دستبافت 
اکنون این میزان به یک هشتم یا یک نهم رسیده 
است. عظمایی، با بیان اینکه ارزش صادرات فرش 
استان در زمانی کنونی حدود ۵۰ تا ۶۰ میلیون دلار 
است، افزود: افزایش قیمت مواد اولیه مرغوب، تعدد 
رقبا در بازارهای جهانی و عدم دسترسی به بافنده به 
ویژه بافنده ماهر از دلایل کاهش آمار صادرات فرش 
استان به ویژه فرش های دارای جنبه صادراتی است.
وی اظهار کرد: در زمان کنونی فرش دستبافت به 
عنوان کالای لوکس قلمداد می شود بنابراین تقاضا 
برای تولید فرش های ریزبافت و صادراتی کاهش 
یافته و انگیزه تولید کننده نیز برای تولید این نوع 
فرش ها کمتر شده است. مدیرکل صنعت، معدن 
و تجارت آذربایجان شرقی گفت: با وجود اینکه فرش 
دستبافت از مزیت های صادرات این استان در سال 
های گذشته بود اکنون تا حدود زیادی از گردونه 
داد:  ادامه  عظمایی،  است.  شده  خارج  صادرات 
برای رفع این مشکل و افزایش میزان صادرات فرش 
دستبافت، تعاونی های تولید فرش و اتحادیه های 
صادراتی تلاش می کنند با ایجاد یک کنسرسیوم 
اقدام به ثبت سفارش برای واردات مواد اولیه مرغوب 

فرش کنند و قیمت تمام شده را کاهش دهند.

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت خبر داد 

ح صنعتی در دست اجرا  کسب رتبه اول آذربایجان شرقی با ۲۹۰۰ طر
آذربایجان شرقی - فلاح: مدیرکل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی گفت: این استان با داشتن ۲هزار و ۹۰۰ طرح در دست اجرا از سوی بخش 

خصوصی در داخل و خارج شهرک های صنعتی، رتبه اول کشوری را کسب کرده است.

اکنون ۶0 
درصد مصوبات 

این ستاد به 
صورت کامل 
اجرا شده و 
بقیه نیز یا 

در حال اجرا 
بوده و برخی 

نیز به علت 
عدم مراجعه 

واحد تولیدی 
به مرحله اجرا 
نرسیده است

همزمان با هفته دولت انجام شد
بهره برداری از ۷ طرح حوزه راهداری و حمل و نقل جاده ای مراغه

آذربایجان شرقی - فلاح: مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان 
آذربایجان شرقی گفت: بهره برداری از ۷ طرح حوزه راهداری و حمل و 
نقل جاده ای شهرستان مراغه همزمان با هفته دولت سال ۱۴۰۲ آغاز 
شد. اورجعلی علیزاده در مراسم افتتاح این طرح ها با اعلام خبر فوق 
افزود: این طرح ها شامل احداث زیرگذر داش آتان مراغه به طول ۲۳ 
متر و ۲۱۵ میلیارد ریال اعتبار، احداث پل باکسی کهجوق با اعتبار ۷۰ 
میلیارد ریال و احداث پل باکسی تازه کند با اعتبار ۱۶۵ میلیارد ریال 
است. علیزاده اضافه کرد: از دیگر طرح های افتتاح شده پروژه تثبیت، 
زیرسازی و روکش آسفالت ورودی شهر مراغه به طول یک کیلومتر و با 
اعتبار ۷۰ میلیارد ریال، احداث پل سه دهانه ده متری خطب با اعتبار ۳۰ میلیارد 
ریال و احداث پل چکان با اعتبار ۲۰ میلیارد ریال می باشند. وی ادامه داد: همچنین پروژه روکش آسفالت 
راه روستایی گل تپه - آغبلاغ به طول ۶ کیلومتر و با اعتبار ۱۱۰ میلیارد ریال نیز در این ایام مورد بهره برداری 
قرار گرفت. علیزاده، کل اعتبار هزینه شده برای این طرحها در شهرستان مراغه را ۶۸۰ میلیارد ریال اعلام 
کرد. معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری آذربایجان شرقی نیز در این مراسم گفت: عملکرد دولت 
سیزدهم در بخش راهداری و حمل و نقل جاده ای قابل توجه بوده و اقدامات در این بخش به ثمر رسیده 
است. جبارعلی ذاکری گفت: مرکز اعتبارات استانی و سفرهای رییس جمهور به بخش راهداری موجب 
شده است تا تحرکی تاریخی در زمینه احداث، بهسازی، آسفالت و پل سازی در مسیرهای روستایی این 
شهرستان به وقوع پیوندد و به برخی از مطالبه های دیرینه مردم نیز جامه عمل پوشانده شود. لازم به 
ذکر است در مراسم افتتاح این طرح ها نماینده مردم شهرستان مراغه در مجلس شورای اسلامی،معاون 
هماهنگی امور عمرانی استانداری، مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان، معاون استاندار و 

فرماندار شهرستان ویژه مراغه و جمعی از مسئولان استان و شهرستان مراغه حضور داشتند.

شهردار تبریز: 
اراده ای در مجموعه راه  و شهرسازی آذربایجان شرقی وجود ندارد

آذربایجان شرقی - فلاح: شهردار تبریز رویکرد مدیریت شهری را تسهیلگری و 
تامین مسکن ارزان دانست و گفت: هدف ما تامین مسکن در مناطق نسبتا 
کم برخوردار از طریق تسهیل گری است چرا که در این مناطق توجیه 
اقتصادی برای ساخت و ساز وجود ندارد. یعقوب هوشیار در یکصد و 
چهل و نهمین جلسه شورای اسلامی شهر از هدفگذاری تولید ۱۰ هزار 
واحد مسکونی توسط این مجموعه خبر داد و اظهار کرد: شهرداری 
تبریز به طور مستقیم وارد حوزه ساخت و ساز مسکن شده  و در این 
زمینه تنها به دنبال کسب درآمد برای این مجموعه نیست و مصمم 
هستیم خدمات بهینه در حوزه مسکن را به شهروندان ارائه کنیم. هوشیار با 
تاکید بر اینکه دولت باید به وظایف خود در حوزه ساخت و ساز مسکن عمل کند، 
گفت: در مورد شهرک جوانان شهرداری تبریز وظیفه ای بر عهده ندارد و نمی خواهیم ارزش افزوده ساخت 
۱۵۰۰ واحد مسکونی برای دولت باشد. وی ادامه داد: اگر دولت هفت هزار واحد را به شهرداری تحویل دهد 
تا ارزش  افزوده ایجاد شود آماده فعالیت و همکاری در این خصوص هستیم ولی متاسفانه هیچ اراده ای در 
مجموعه راه  و شهرسازی آذربایجان شرقی برای ایفای نقش در شهرک جوانان وجود ندارد. هوشیار تأکید 
کرد: اداره کل راه و شهرسازی آذربایجان شرقی حتی حاضر نیست بعد از آزادسازی ۴۸ هکتار بافت ناکارآمد 
آن را به شهرداری تحویل دهد. وی در خصوص پروژه اسد گلی خاطرنشان کرد: سال ها پیش یک قرارداد 
عقیم در این زمینه منعقد شده است و در حال حاضر راه و شهرسازی آماده ارائه سند برای این پروژه 
نیست و مردم نیز راغب به خرید مسکن در این منطقه نیستند. شهردار تبریز یادآور شد: برای احداث سه 
هزار واحد مسکونی پروانه ساخت صادر شده و یک مورد دیگر نیز در دست اقدام است. هوشیار سیاست 
مدیریت شهری را اولویت بخشی به موضوعات خدماتی عنوان کرد و گفت: امیدوارم در سه ماهه سوم 

سال گزارش عملکرد این موضوعات را ارائه دهیم ولی نباید تمام بار این موضوع بر عهده شهرداری باشد.

در نشست خبری شورای اسلامی استان البرز تاکید شد
 لزوم پیگیری انتزاع شهرهای استان البرز از طریق اصحاب رسانه

دبیر شورای اسلامی استان البرز در جمع خبرنگاران خواستار پیگیری رسانه 
ها جهت انتزاع شهرهای استان البرز شد.

به گزارش روابط عمومی شورای اسلامی استان البرز احمد کریمی 
پور دبیر شورای اسلامی استان البرز و عضو شورای شهر مشکین 
اسلامی  شورای  در  کرد:  بیان  دولت  هفته  تبریک  ضمن  دشت 
استان، مواردی چون مشکلات آب، حضور اتباع خارجی، املاک، 

آموزش و مباحثی دیگر مطرح شد که هر یک حائز اهمیت است.
وی به انتزاع داخل استانی اشاره کرد و گفت: انتزاع شهرستان های 
فردیس از کرج،فردیس از مشکین دشت، کمالشهر از کرج و … با توجه 
به اهمیت طرح های شهری در حال بررسی است لذا این موارد با توجه به مهم 

بودن ، قابل انتشار و مستلزم اطلاع رسانی بیشتر است که به نتیجه برسد.
دبیر شورای اسلامی استان البرز گفت: در هر جلسه ماهانه شورای اسلامی استان از یک مدیر کل 
استانی دعوت بعمل می آوریم و راهکارهای مورد نظر با مدیران استان مورد بحث و بررسی قرار می گیرد 

لذا رسانه ها نیز می توانند با حضور در این جلسات، همراه ما باشند.
دبیر شورای اسلامی استان البرزبا اشاره به تفاهم نامه با پارک علم و فناوری استان البرز، گفت: در 
راستای توسعه این پارک در سطح استان، اولین اتفاق مهم در شهر مشکین دشت و داخل پژوهشگاه 
مواد وانرژی محقق شد که حدود ۵ هکتار زمین در اختیار شرکت ها و موسسات دانش بنیان قرار 
گرفت. عضو شورای شهر مشکین دشت با عنوان اینکه اعضای شورای اسلامی استان البرز همیشه 
آماده پاسخگویی به رسانه ها هستند اظهار داشت : اعضای شورای اسلامی استان در جلسات شوراهای 
شهرهای استان نیز شرکت می کنند که در راستای حل مشکلات، تعامل و همکاری بین شوراها وشهرها 

صورت گیرد.

رییس دانشگاه علوم پزشکی مازندران تاکید کرد؛

در  مازندران  پزشکی  علوم  دانشگاه  رییس  فرهاد غلامی  دکتر   
نشست امروز شورای سلامت و امنیت غذایی استان که با حضور 

دکتر درُّ نماینده وزیر کشور در شورای عالی امنیت و سلامت غذایی 
کشور، دکتر علی اصغر باقرزاده نایب رییس کمیسیون بهداشت و 
درمان مجلس و نماینده مردم بابلسر در مجلس شورای اسلامی 
و جمعی از مدیران کل و نمایندگان سازمان های متولی سلامت  
استان به میزبانی دانشگاه علوم پزشکی مازندران برگزار شد، با بیان 
این که بر اساس قانون، سندهای بالادستی و ماموریت های در نظر 
گرفته شده، تولیت سلامت به وزارت بهداشت و درمان واگذار شده 
اظهار داشت : حصول این امر نیازمند وجود ساختارهایی از جمله 
تشکیل و برگزاری منظم جلسه شورای سلامت و امنیت غذایی است 
تا در راستای هماهنگی و هم افزایی بیشتر جهت تقویت زیرساخت 

ها و کاهش ضعفها اقدامات مناسب انجام دهد.
وی اضافه کرد: کارگروه سلامت و امنیت غذایی دارای ارکانی مثل 
خانه سلامت، خانه صیانت و کمیته دیده بانی سلامت است و نقش 
های بسیاری در حوزه حفظ و ارتقای سلامت جامعه، فرهنگ سازی 
و ایجاد و افزایش همکاری های بین سازمان ها در جهت کنترل و 

دفع عوامل تهدید کننده سلامت ایفا می کنند. 
دکتر غلامی در ادامه سخنانش افزود: این کارگروه در گام بعدی 
ساماندهی و کنترل موضوعات زباله، فاضلاب، سگ های ولگرد ، 
بیماری های غیرواگیر مثل تالاسمی و عوامل تهدیدکننده آنها را بر 
عهده دارد که تاکنون با همکاری و مشارکت تمامی سازمان های 

دخیل توانست به نتایج خوبی دست یابد.
دکتر ابراهیم صالحی فر معاون غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی 

مازندران نیز در این نشست اظهار داشت: مصرف این مواد در سطح 
استان با توجه به کشت دوباره برنج از سال ۱۳۹۶ با شیب ملایمی 
افزایش یافته است و در حال حاضر مصرف سالیانه آن بالغ بر ۵ 

هزار تن می باشد. 
دکتر صالحی فر با بیان اینکه ۶۰ درصد سموم و کود و آفت کش 
ها در تولید و کشت برنج استفاده می شوند، افزود: در سلامت و 
ایمنی محصولات کشاورزی باید از مبارزه بیولوژیک و غیر شیمیایی 

برای سلامت محصولات کشاورزی استفاده نمود.
معاون غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی مازندران از تدوین سند 
جامع ارزیابی و ساماندهی توزیع، فروش و مصرف سموم، کود و 
آفت کش در فرآورده های زراعی و باغی استان خبرداد و هدف این 
سند را بهبود مدیریت زنجیره تامین و فروش سموم و آفت کش 
ها عنوان کرد و تاکید کرد؛ برنامه های مختلفی از جمله مدیریت 
مشخص تولید محصول و دوره کارنس سموم گنجانده شده است. 

وی اضافه کرد: در این سند برای دستگاه های مختلف نقش های 
مشخصی تعریف شده و منابع مالی مورد نیاز  برای یک دوره ۵ ساله  
احصا شده که در مجموع ۳۰ میلیارد تومان اعتبار برای اجرای کامل 

این سند مورد نیاز است. 
دکتر صالحی فر همچنین از ارزیابی ۱۸ نوع محصول کشاورزی 
نیترات موجود  آزمایشگاهی  بررسی  و  استان  اراضی سطح کشت 
این محصولات جهت پیگیری دستگاه های مرتبط در راستای اصلاح 

وضعیت مصرف سموم، آفت کش ها و کود شیمیایی خبر داد.

وه سلامت و امنیت غذایی است ساماندهی عوامل تهدیدکننده سلامت، از الویت های کارگر


